
Skolebestyrelsesmøde  
Skalmejeskolen, onsdag d. 11.august 2021 

Deltagere:  Forældrerepræsentanter: Majbrit, Martin, Christina, Ninna og Kirsten 
Suppleanter: Casper  

Medarbejderrepræsentanter: Lene og Pia 
Ledelsen: Tina og Anita, Charlotte 

Elevrådet:  
 

Afbud:  

Fraværende:  

Mødedatoer: mødetidspunkt 17.00 til 19.00 

Referent: Anita Mødeleder:   Martin 

  

Dagsorden: Referat: 

 Godkendelse af referat fra de sidste møder Referatet blev godkendt 

0 Konstituering Formand: Martin 
Næstformand: Christina 

1.  Meddelelser: 
• Medarbejdere SFO 

• Medarbejdere Skole 
• Skoleledelsen 

Bestyrelsen 

SFO: stille og rolig sommer. Forældre er gode til at tilmelde 
korrekt. Vi har rekord mange børn i SFOen – 98% tilmeldte. 

Nyder at der ikke er så mange Corona-restriktioner. 
Skole: God skolestart - godt med de gamle traditioner. Det 

kræver stadig tilvænning at børnene må blande sig på tværs 
af årgangene. 
Ledelse: Alle er kommet godt i gang.  Mange Corona-

restriktioner er ophævet og få fastholder vi. Igen god 
opbakning fra forældre. 

Bestyrelse: Tina S er trådt ud af bestyrelsen og Kirsten, 
som var suppleant, er trådt ind i bestyrelsen i stedet for Tina.  
 

2.  Første skoledag - kort 0. klasse mødte senere på 1. skoledag sammen med 
forældrene. Denne dag blev der også afholdt forældremøde 

for 0. årgang.  

3.  Datoer for skoleår 21/22 Fra 17.15-19.15: 15/9, 13/10, 11/11, 16/12 (17.15-20.00), 

26/1, 2/3, 25/4, 13/6 (17.15-20.00) 



 

4.  Fondsøgning og udvalg Der blev informeret om fondsøgning. 

5.  Trivselsråd og forældresamarbejde Der blev debatteret formål og opgaver til årgangenes 

trivselsråd og udarbejdet et udkast til Trivselsrådsopgaven. 

6.  Formandens beretning Formanden er klar med en beretning til forældre og andre 

interesseret. 

7.  Evt. Intet 


